
mycket kommunikation har skett på Stack 
- PilA-utskottet lyckades genomföra Pil.A, men 

tyvärr var det flera företag som ställde in och inte 
närvarade pga. Folkhälsomyndighetens restriktioner. 

- Novischutskottet fick under våren planera två sorters 
nollningar; en vanlig och en "coronavänlig". Det 
blev den "coronavänliga" nollningen som 
genomfördes. 

• Mycket administrativt arbete har skett 
- drivc-konton med gemensamma mappar har skapats 
- doktriner har uppdaterats 
- styrdokument och mallar har utvecklats och skapats 
- Pil.:s nya grafiska profil tog form 
- poster inom föreningen har utvecklats 

• Flertalet samarbeten med företag har vi lyckats bibehålla 
• Pil.:s samarbete med utomstående föreningar 

- Flertalet träffar med Sveriges andra 
HR-studentföreningar blev tyvärr inställda, men 
vissa möten gick att genomfora digitalt. 

Ekonomiansvarig presenterar den ekonomiska redogörelsen. 
Följande punkter lyfts fram: 
• Intäkterna har generellt sett minskat pga av corona, men vi 

har samtidigt spenderat mindre pengar. Pil har därmed 
haft ett bra år! 

• Nollningskostnadcrna lär öka då Novischutskottet kommer 
arrangera fler sittningar under höstens gång 

• PiL står numera för kostnaden av Pil-tröjor för samtliga 
styrelse- och utskottsmedlemmar 

• Kommande planer: 
o att investera kapital i fonder så att pengar kan växa 

kan bli aktuellt 
o Pil vill som ideell förening spendera mer pengar på 

mcdlcrnsaktivitcter då föreningen har gått med vinst 
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